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z sesji Rady l{iejskiej u Jqdrzejouie odbytej v dniu Z/ kr¡ietnia 1999 roku

w Starost-"ie PowiatowJm.

Ad.1. Przer¿odnicqcy Rady Miejsklej I'eresa Szr¡ach otworzyla obrady

Rady l"tiejskiej w Jqdrzejowie.Obrady rozpoczqto o godz.9-tej przy frekwencji

/ Zl radnych na ogólny stan 28 radnych,co stanaví %,4 fr ogótu Rady.

Stwierdzila prauonocno6ó do pociejmowania uchr+al.

Przewodnicqca Rady I'tiejskiej powitala przybytych na sesjq

radnych Sejmiku Samorzqdovego tlojewództwa Sl'igtot<rzyskiego ,llicestarostq

Jqdrzejoi,rskiego Ytrrysztofa Pisarka,Naczelnika Oddzialu Zamiejscowego Kuratoriun

OSviaty ,Dslrektorów gi-wrazów i dyrektorów szk6k podstawonych z terenu gniny,

przedstawicieli niqk6u zan*odor.rych,przedstawicieli partii i stronnictw politycznych,

przedstavricieli prasyrradnych,Brrmistrza i Jego ZastEpcq,kierovnikór¿

jednostek organizacynych Urzqdu l,fiejskiego i nszystkich przybylych na obrady

sesji.

Sekretarzen obrad jednogto6nie nybrano radnq El2bietq l{iSniewskq.

4d.2. &¡nnistrz H.l{icha}kier¿icz wnosi o zdjqcie z proponouanego porzqdku

obrad pkt.10,tjluchwaly zmieniajqcej uchvalq l{r VII/&/95 Rady Miejskiej

w Jqdrzejowie z d¡lia 10 lutego 1F5 roku w sprarrie okre6lenia star¡ek czyrszu

regulorranego a lokale mieszkalne oraz czynszu za lokale socjalne znienionej

uchwalq VIIJ/$/% Rady t-liejskiej w Jqdrzejovie z dnia 29.Of .1995roku,uchnalq

Nr XXVI/1&/% Rady Miejskiej w Jgdrzejowie z dnia 25.10.1% r.i uchwalq

Nr XLIII/7$|/% Rady Hiejskiej n Jqdrzejovie z dnia 12.O2.1W rot<u'l

Poda;e ,2e jest to decyzja Tarz4du ltliejskiego na rmiosek Komisji Bud2etu,

_ Cos@arki i Hienia.T.arz4d proponr:.je dlo2y6, sprane do lipca br. do czasu

podjgcia postanowienia o przekszatlceniach zli¡<r¿idowanego PGKiM.

t{ niejsce to proponuje wprorradzió "uchwalq o obni2eniu stopnia organizacy;nego

Szkoly Podstawowej w tlqgleñcu do szkoly z klasani I-III ".
Radrn U.Piasecka-przevodnicz4ca KorLisji hrd2eturGospodarki i t[ienia wnosi o zdjqcie

z propononanego porzqdku obrad pkt.$,tj.Efn_fonrw:Ja o pracy Kon"isji B¡dZetu,
Gospodarki i l¡lieniarf
Hniosek h¡rmistrza v sprawie wykreSlenia z proponovanego porzqdku obrad pkt.10
zostaje przyjgty jednoglo6nie.

b?tiosek o vprovadzenie n miejsce pkt.10 uchnaty o obni2eniu stopnia organizacyjnego
Szkoly Podstauowej w tfggleflcu do szkoty z klasamia I-III zostqje przyjqty
21 gtosami przy 1 glosie przeciv i 5 glosach wstrzynrrr-r.jqcych siq.
lv?riosek radnej u.Piaseckiej Rada przyjqla jednogtoSnie.

Rada jednoglo6nie porzigla proponoyany porzqdek obrad z uwzglqdnieniern zgloszonych
wniosków.
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Porzqdek obrad:

1 .Otr¡arcie sesji rstvierdzenie quorum,powolanie sekretarza obrda.
2.Przy1ry,ie porzqdku obrad.

J.Przyj4cie protokílu z poprzedniej sesji.

4.Interpelacje i wolne wnioski.

5.fnforuacja o pracy Zarz4du liiejskiego.
t 6.Inforrcacja o reatizacji uchval @jqtych na poprzedniej sesji.

T.Sprawozdanie z wykonania bud2etu miasta i gmr_ny za 1999 rok.

8. Absolutoriu¡n dl-a Tarzqlu Ftiejskiego.

9.tbhrala o obni2eniu stopnia organizacyjnego Szkoly Podstawowej u hrgglefcu

do szkoly z klasarni I-III.

lO.U,chwala lr sprarcie gotowo6ci zar¿arcia poroztrmi.enia z llojewodg Swiqtokrzyskim

w spravie przejgcia zadañ miEzanych z utrzymanien cmentarzy,kwater i grobóu

wojennych,które znra;dujq siq na terenie niasta i gminy Jqdrzejów.

11.[J,ehwata u sprawie zatwierdzenia przychodóv i wydatkó'* gninnego funduszuochrony

Srodor¡iska i gospodarki wodnej.

l2"Uchwata v spraÍie przeksztatcenia dotychczasorrych szk6l podstawonych w sze6cÍoletnie
publiczne szkoly podstawowe.

lJ.Uchvala h' sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy na 1!B9 r.
l4.Odpowiedzi r¡a interpelacje.

l5.Sprarry ró¿ne.

lS.Zankniqcie obrad.

Ad-3. Rada jednogto6nie przyjqta protokól z poprzedniej sesji.

4d.4. Radny Czeslaw BlÍcharski nonitqje o pona2ne traktornnie spraw
bezrobocia przez yladze gminy i poviatu.

Radny r*nosi o zorganizor¡anie sesji Rady Miejskiej po6wiqconej sprauon bezrobocia.
Radny Czeslav Blicharskí zglasza,aby budynek ilRelaxutr byl r*ydzier2an*iony n¿r
budynek rekreacyjno-sportowy dta mlodzíety.

Radna Urszula Piasecka przenodnic"4a Kmisji Brd2etu,Gos@arki i l¡lienia
w imieniu Kmisji vnioskqje o zorganizoyanie sesji nyjazdowej celem wiz¡rLacji
realÍzovanych inwestycji .

Radna Janina Szreni*ra rrtosi o ustalenie rarunk6w preferencyjnych dla nykonawców
lokalnych,ktÁrzy bi.orq udziat v przetargach organizovanych przez rns"4 grrinq.

Radna Janina Szreniarra monitt$e o jak rqjszrybsze przystq¡rienie do rqrkonania
parkingu na ul.Glonackiego.

l"fieszkaniec Jqlrzejowa Flarek Grad zwraca siq o nyja6nieníe ,ca¡ poprzedni Z-arz4d
zlo2yl wniosek do PFRON o 6rodki na basen przy Szkole Podstar¡ovej nr 4.
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lüastqpnie l,farek Grad pyta,czy 7arz4d poviadonil rodziców u zwiq¡ku z porrzigciem

uchwly o zaniarze etapowej likrúidac.ii Szkoly Podstavowej nr 1.

[i uchwale jest zapisr2e nalezy pouiadorní1 rúziców,czego do tej pory nie

ucz¡rniono.

lfarek Grad pyta,dlaczego gniina JqCrzejów jako jedyna nie zLoLyla unioskt¡

o refundacjq o6vietlenia.hrojewoda v catoÉci refunduje o6wietlenie.

Kieronnik Zakladu hlodoci4gów i Kanalizacji apeluje,aby nie oddalaó przejqcia

gos@arid mieszkanicuej ze vzgtqdu na gospodarkq koururralrq rakq nrowadzi

ZakLad Hodociqgóv i Kanalizacji.

Nastqpnie Przewodnicz4ca Rady l:iiejskiej tdziela glosu O.Bernardowi Kurbielowi

z Klasztoru OO Cystersów w Jqdrzejor*i.e,który zaprosil radnych na prezentacie progre

mu prac re¡nontouo-konserwatorskich przevidzlanych do realÍzacji v latach

1W-m ,ktéra odbqdzie siq w dniu B m4ia o gú2.15-tej w Klasztorze

@ Qystersóu tl Jqdrzejowie.

4d .5 . Radni otrzymali infbrn'racjq o pracy 7.arz4du Miejskiego.

Infonnacjg uzupelnit Burmistrz H.l¿iichalklewicz podqiqc cz¡rm zajmowal siq

7.arz4d y dniu 26.U.br,a mianowicie zajql siq sprawq Szkoty Podstaawouej

w lttqgleñcu,spra$e restrukturyzac.ii ZGl.f,postanowil r*ycofaó z porzqdku obrad

spi'a!¡e podr"ryzki czpszu za lokale komunalne i socjalne,rozpatrzyl unioski

kc.rmisji dotyczqce naterialów na dzisiejszq sesjq.Pozostale r¡nioski komisji

Zarz4d rozptrry na jutrzejszym posiedzeniu.

Radny R.Pacancryski uva2arhe radni wiruri rnieó prawo wglqdu do pelnych inforrncji
z pracy Tarz4du l4ie;skiego -rra tu na uwadze ograni.czenia r¡ynika jqce z ustayry
o ochronie danych osoborrych.$rba,czy Burmistrz udosstqpni danerjeZeli radny
o to siq ntr&.i.

Ehrmistrz odpouiada,2e udostgpni dane do vglqdu v lJrzSzie lliejskinr.

Infonnacjq przyjqto.
Ad .6 . Rada jednoglo6nie przyjqla inforrnacjq o realiazcji uchwal

@jqtych nia poprzedniej sesji Rady.

Ad.7.i B. Przewodnicz4@, Rady lifiejskiej r¡dziela glosu radnej El2biecie
iCiÉnievskiej -przeuodniczqcej Konnisji Reuizyjnej v celu przedstauienia Radzie
nniosku Konisji Rewizyjnej o udzielenie absolutoriun Zarzqdovi üiejsl<iemu ,
a nastqpnie opinii Regionalnej lzby Obrachunkowej Kielce w przedmiotovej

sprawie.

Irhiosek Komisji Rewizyjnej i opinia RIo v za}.qczeniu do protokólu.

Kierownik Zaxta<iu l{odociqgów i Kar¡alizacji K.Sajtyna níe zgalza siq z wnioskiem
Kotnisji Reuizyjnej odno6nie zapisu o utracie zdolno6ci finansowej Zakladu
Lrodociqgów i Y¡aralízacjirponieva2 nie rr¡rnika to z niny Zaktadu tJodociqgó-*

i Kanlaizacji,ale powodem jest upadlo6ó spólki pGKiH z oo.
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7-adhulenie z tego tybulu vynosiJ5O tys.zt.Konisja zdaniem p,Sqjtyny nie badala

doglqbnie, a nawet nie crytata naterialóy.Informqjer2e w sprawie sytuacji

finar¡sowej Zaktadu Uodociqgów i Karralizacji nystqpil do Regiornlnej Izby

Obrachunkone-i w Kielcach.

Przer¡odnicz4cy Ra<iy v reakcji na glos Kierownika Sajtyny zuraca uwaggrZe nie

jest radn¡rm i nie ma prarra oceniaó pracy Komisji Rewizyjne;.

Radny R.Pacanowski r¡nosi o zaznqjonienie Rady z procedurq gtosowania.

Radnemu odpowiacia E.lliÉniewska-przewodnicz4ea Konisji Rewizyjnej,2e glosowanie

wiruro byó jawne tak jak janna pouinna byó gospodarka finansowa.

Za wnioskiem o udzielenie absolutorir.ur glosowalo 21,glosów przeciv ni{bylo,

6 radnych wstrzynalo siq od glosu.

Rada rdzielila absolutorir.m Zarzqdoui Hiqiflsiemu.

lJchr¡ala Nr VIII/59/9 ut sprar.ie przyjqcia sprawozdania z nykorrania b¡clZetu

l,liasta i Cainy Jqdrzejów za 1W rok oraz udzielenia absolutorium ZarzEdowi

tliejskiemu w Jqdrzejor.rie v za}.qczeniu do protokótu.

Przewodnicz4cy rady oglasza. 10 ninuton4 przerwe.

Lrznawia obrady.

4d.9. Refen-qje Burnistrz.Informuje Radg,2e lJojer*oda Swigtokrzyski

strierdzil niewa2no6ó uchr¡aly w sprawie likwidacji Szkoly Podstawovej

v tlEgleñcu.

Komisja Oswiaty,Kultury i Sportu zawnioskowala,aby razstrzygniqcie r¡adzorcze

tlojewody zas4artyó do NSA.

h¡rrristrz zla2yl wizytq tJójtovi Imielna.Obydr*aj doszli do p-zekonania,Ze

obni2enie stopnia organizacyjnego szt<oly w lQglefcu do I-III zalatwi problemy

naszej gniny i Gniny I¡rielno.

Podaje ,2e po przeanalizou'aniu sprah¡J¡ 7-arz4d postanowil przeksztatció

szkolq w trlqgleflcu do szltoly z klasami l-fIlt¡uaiajqc to za kompromisor¡e romríqar

Soltys wsi hQgleniec odczytal pismo i{olewody SViqtot<rzyskiego informr-r.iqce

nieszkaiców o nier¡a2noÉci tej uchnaty.l,lastqpnie poinforulcnat Radg,ze rodzice

nie wyra2ajq zgody na szkolq z klasani I-III.Je2eIi Rada uchwali stopnieñ

organizacyjny szkotv I-III rodzice odwotajq siq do Kuratora ponovnie.Zada;ie

ponadto pytanie jaki bedzie sens utrzynywania te¡ szkoly z klasami I-III.

Radny R.Pacanowski zabiera glos u inrieniu klubu radnychAllS.Zdaniem radnego

koszt utrzylrnnia Szkoly Podstanosej w Uqgleírcu z klasami I-VI i Vllrbyly

tylko trrch€ wiqkszy od kosztów utrz¡rmania szkoly z klasami IeIII.

Slfizieci byloby w klasach I-VI i VIII w roku szkolnym 1999/2ffi'n;atomiast

w klasach I-III 23 dzíerc,i. f, te;i syLuacji nie widzi potrzeby ograniczenia

stopnia organizacjynego Szl<oly Podstawewej n tlggleírcu do szkoly z klasa¡ni I-III
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Szkola w Uqgleñcu jest o6ciq niezgody.Jako czlonek Komisji OÉwiaty,Kultury i Sportu

uwa2amrmówi radny,ze kto6 zlo6liry i zly los zatrz¡nnal siq na tej szkole,Jest

caly czas historia llicestrosty ,bo w HEgleñcu jest Szkola Zycia.

!J imieniu klubu radnych AUS stauia wr¡iosek o utrzyrnanie na okres trar¡sfor¡nac;i klas
-VI u ldqgleñcu.

Radny uvaia,,Ze al"ternatynq utrzymania klas I-III jest mo2lir*o6ó zaskar2enia
sprar{y do NSA,wiadono,Ze procedura w NSA Jest bardzs d}r,ga.Rádn} za nieludzkie
uznaje przezrerczenie 56O tys.zl na utrz¡nnrrie adn¡inistracji w porónnaniu

z utrzymnie¡n szkoty dla 5J dzieci.

Radr¡a L.Osiñska uyra?a ssoje uboler¡anie odnoSnie ins5rnuacji radnego R.Pacanowskiego
dotyczqcych ograniszenia klas I-III w Szkole Podstavonej w tlqgleñcu.
Przyponninar2e Szkola Podstavolra w Hqglefcu jako jedyru byla argr:mentor¡arn do
pozostawienia?e rzglgdu na dobre warunki lokalowe.Piieszkafcy Uqgleñca bardzo
zapobiegliwi mówi radna- urogli dogadaó siq z rodzicami zs r¡si Imielno.Podkre6la
w swojej wypowiedzi,2e nigdy nie byto rrxtwy o lqczeniu gzkoly Podstavowej ze
Szkotq Zycia.Hielokrotnie nam radny insynuuje r2e my tu ciqgte rnanipulujeny,co jest
ni,eprawdq.ftiina nie udáwignglaby cie2aru likwidacji wielu szkót ze wzglgdu na
ogrotrq wówczas rzeszq osób do ztolnienia.JeZeli riyciqga siq sprawy z 1!fJ3 roku,to
wiadono,2e nie dotyczy to obecnega Z.arzqdu l;liejskiego.
Soltys Ckrorzewy r¡nosi swojq uwagg,2e nikt nie spotkat siq z rodzicani Ckrcrzer.y
i nie poinfornowal,gdzie ich dzieci pój¿e do szkoly.Rodzice rn4jq pravo rryrbraó
dogodnq placówkg szkolnq dla swoich dzieci.Dzieci pójde do szkoly do Przq¡lawia,ale
na ten terat nic siq bti2ej nie ¡óui.

Radna B.Dzwonek-przewodniczqca Kornisji OÉuiatyrKultury i Sportu twidzir2e planowana
reorganizacja sieci szkól nie powiodta si?u.ieliÉny zamiar zlil<widocaó kilka
placóuek ze rrzglqdu rn sytuacjg ekonomicznq úyi radna.Przeprasza bytych radnych
za tor2e powiedziala,2e nie-uiele zrobili v sprawie oSwiatyrale r¡Ídaó problem
reforuy o6wiaty iako problem catej Polski.Nie rna siq czenu dziuió.Nie rna siq czernu
dzivió-Po prostu ten pr'ogram godzi v 6rodor¡iska nauczycielskie i spoleczeírstworgdzie
likuidqie siq szkoly.Rada odpoviada za wszystkie dziaty gospodarki ,nie tylko
oÉwiatg.U6ród radnych nie bylo jednoznacznego st¿nowiska.Prawa demokracjí ztalazly
praktyczne zastosomnie.Protesty rodzicór mieszczq sie w granicach demokracjirdlate-
go tak trudno przepronadzió likwidacjq nauet tak malych szkól.Usryscy korzystali6nny
z tych praw i zdolali6ny zrobié tak niewiele,zlikr*idor¡aó zaledwie punkty filialne.
lJwaiar2e spbaua zaskar2enia rozstrzygniQcia nadzorczego trlojewody dotyczqgego
liktridacji Szkoly w tlqgleñcu bylaby korzystna dla gminy,ale nie dla nieszkañców
htqgleírca.Radna wain,2e przeksztalcenie szkoly w tr4¡klasowq rrydqje siq pevniejsze
i korzystniejsze .Zamkniqcie zupelne placól'tri powodowaloby jej niszczenie.
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Z przeliczeñ ¡akie ryzyrn'l radny R.Facanor¡ski qrnika,2e na nauczyciela prz5rpada

6,7 uczn:.arprzy pozostawieniu klas I-III przeliczrtik wzrasta.Kierujenry sig

pedagogicznq troskq o ucznia,ale prawa demol*rac.ii,prawa ekonoadczne okazujq siq

stuszniejsze.SYtuacja dojrzeje,je2eli dyrektorów szkót uczynimy dysponentami

budZetór¡ poszczegó|nych szkík.Radrn podkre6la w swojej wypowiedzi,2e niektírzy

dyrektorzy sz.'Jr.l6l organizujq imprezy,festyny ,aby dorobió do utrzymania placówki.

Niel<iedy dochody z tego tytutu wynoszq okolo 1 r¡ld zt.

lilastgpnie @aje przyklad gniny Slupia,gdzie zostalo do utrz5mania pi* szkó}.

Subwencja tam nystarc?a.ra g[ina doposa2a szkoly.

Prosi o zroa¡nienie rodzicór¿ i radnych tlwracz4c,2e n :eforrg o6uiaty na terenie

gniny odpowiadarry lrszyscy, wszyscy jeste6my noralnie odpor*iedzialni.

Informuje ,2e Komisja O6wiaty,Kultury i Sportu stawia ¡¡niosek o zaskaráenie sprany

cio NSA.ZT*raca siq do Rady o podjqcie wlaÉci¡rej decyzji.
'dazimlerz Grabowski-przeuodnicz4cy Kola Terenouego ROP-uva2a,2e Komisja ,której
przewodniczy radna B.Dzwonek nie zdala egzaminu pode¡nrfjqc decyzje o likwidacji

Szkoly Podstawowej i* lJggleñcu.Sta,czy wójt Gniny Irnielno bqdzie finansowal

swoje dzieci vczeszczajqce do szkoly w lrlqglefcu.

Burmistrz H.l{ichatkier¡icz odpcwiada,2e subr*encja przesylana jest z województwa,

przy 2i dzieciach bqdq te sane koszty,tylko nniej @zie zatrudnionych nauczycieli.

K.Grabowski jest zdania,Zeby dowie6ó do tJqgleica dzieci z J$rzejowa,aby dopelnió

szkolq.Koszty utrzynrania szkoly bqdq takie sanerczy bqdzie to szkola z klasani

I-II I ,czy I-W.

Radr,y R.Pacanouski una2a rhe v przypadku szkoly n hrggl€ucu nie chodzi o uklady

miqdzy hrnnistrzern,Tarz4dem a Powiate¡n.Szkodar2e nie rna rxa sesji Wójta z fmiel-na.

Gdyby tlójt Imielna byt tylko Uójten mialby irure zdanie,ale rna wiqkszq funkcjg

i dlatego tak siq zachowu.je trderdzi radny.Im mniejsza szko}.a tym jest lepiej.

Scenariusz rnpisze nam sar¡p 2ycie.Szanujny decfzje Rady,Kuratora i szanr-r.jmy

decyzje Uojewody fuiqtot<rzyskiego rnóui radny.Rrruristrz i Z.arz4d boi siq,2e

procedura zaskarZenia rozstrzygniqcia nadzorczego do t-lSA bgdzie dfuga.

Mieszkaniec Yggleica zrraca sig do h¡rmistrza,aby zaskar2yl spravq do lüSA nie

bjqc siq konsekwencji.

Przewodniczqcy Rady oglasza 10 ninutorq przerwe v obradach.

Uznawia obrady.

lJdziela glosu radcy prardnemu w celu ustosunkomnia siq do glosóv odno6nie

rozstrzygniqcia nadzorczego"Radca r*yja6niar2e Rada ua T dni na zaskar2enie

roz-strnJgoiqcia.Jest to termin 16 naja br.Zarzqd na per.no nie pofiql decyzji

o zaskar2eniu do NSAr2e sig boi ,2qrzegra ,ale chcial sprawq za}.at;wió w sposób

ugodony.Súien sqdzió mówi radcar2e uygraliby6rry sprar*q .To ,2c t{ojewoda @ejmu.je
decyzje níe znaczy,Ze zavsze ma racjq.
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7arz4 zadec5rdowal,2e nie bqdzie zasl<ar?al rozstrzygniqcia,rntmiast @jEl
na wczor4jsz¡ru posiedzeniu i przygotonal projelcb uchwaly v spravie ograniczenia

stoprria organizacnego Szkoly Podstavowej w l{qg}eicu do klas I-III.

Itiiadomo,2e radni nie otrzymali projektu uchwaly ,bo bylo to niemoZlive.

Jako radca prawny nie zglaszaar 2adnych zastrze2eñ do decyzji Tarz4durarti projektu

rchwaly.tlie ma obowiq?ku uzyskiwania zgody rodziców.Rodziców powiadamia dyrektor

tak jak rm wskazr.r.je statut,bqdá r¿ spsób nycza$owo przyjqty.T\r przyjmqjemy,áe jes'c

pozybysna opinia Kuratora O6wiaty o utrz¡rnnnie klas I-III.laam tylko zastrzeZenie

móvi radna,2e jest trochq za fií:w.Jest za przeglosowaniem projektu uchwaty.

Radny R.Pacanowski negqje rozpatrpnanie na dzisiejszej sesji tej sprany

motywu.jqc t¡runr2e radni nie otrz5mali projektu uchwaly ,o którym mcwtr.

l).nmistrz przypominar2e sprasa ta zostala przez Radq przyjeta po porzqdku obrad

w pkt 9.

Za wnioskien h:rmistrza o ograniczenie stopnia organizacyjnego Szkoly

Podstar¡owej w hggleñcu cio klas I-Ill.glosowalo 19 radnych,przecir¿ 6 radnych,

1 radny wstrzymal sig od glosu.

Radny R.Facanowski oponuje podajqc,2e wnioski opozycji gtosqje sf,¡ n4jpierr*.

Radca prawny D"Kiwiorska zwraca siq do radnego o yskazanie z czego to vynika,

2e najpierw glosqje sig wnioski opozycji.

Radny R.Pacanovski uzrqjer2e ny.ja6nienie radcy pozostwi bez kornentarza.

Rada 19 glosani,przy 6 glosach przeciu i 1 glosie wstrz5mujqcym siq powziqla

Uchvalq nr VII] /&/99 o obniZeniu stopnia organizacyjnego Szkoly Podstawowej

w Hqgle/¡cu do szkoty z klasani 1-III.

Uchr¡ata nr VIII/€oO/* v zalEczeniu do protokólu.
Ad.1O. Rada jednoglo6nie powziqla uchwalg nr VIII/61/99 u sprawie

gotono6ci zawarcia porozurnienia z tdojevodq Swigtot<rzyskim v sprawie przejqcia

zadañ zriryanych z utrz¡rmaniem cmentarzy ,kwater i grobów wojennychrktóre

znajdujq siq na terenie miasta i grriny Jqdrzejów.

Uchwala nr VIII/61/% u¡ zalqczeniu do protokólu.

Ad.11. Rada 2O glosami ¡pr4 1 glosie przeciw i 6 glosach wstrzSrrnr4jqcych

siq ponziqla uchwalq nr Uffl'/62/99 v spranie zatvierdzenia przychodód i wydatkón

Gminnego F\¡nduszu Ochrony Srodowiska i Gos@arki Uodnej.

Uchwala nr VIII/61/% v zalqczeniu do protokótu.

4d.12 Rada 2O glosami,przy 1 glosie przeciv i 6 glosach ustrzSrnqjqcych

sig powziqta uchwale nr VIII/63/99 w sprawie przeksztalcenia dotychczasouych

szk6l @stauonych w sze6cioletnie publiczne szkoty @stawowe.
Uchsala nr YIIj./63/99 v za}.qczeníu do protokólu.

Ad.1l. Radni otrzyurali projekt uchvaly .Przewodnicz4cy zwraca siq

z zapytantiern o uwagi do projektu uchwaly.Radni nie zglosili uvag.
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RAda 21 glosami,glosów przeciw nie bylo,prry 4 glosach wstrzrymqj4cych siq

powziqla uchvatq nr VIII/64/98 ut sprawie zn,ian w brd2ecie miasta i gminy ra 1% r.

l.f,chwala nr VIII/64/% v¡ za,Lqczeníu do protokó]u.

Ad.14. ftipowiedzi na i-nterpelacje uciziela Burmistrz'

-Radnemu Cz.Biicharskiemu odpor*iada,2e 
'/-arz4d podchodzi do sprav bezrobocia powa2r

Sprawa bezrobocia zaLe1y w du2ej mierze od polityki paistr*a.Sann gmina nie jest

w stanie przecir.'dziataó bezrobociu.I.lie zraczy torhe sprawami bezrobocia nie rn

2¡¡Aé siq Rada na sesji.Zasiqgalen opinii fachouców.Na¡lepsze efekty sq rok-dr.la

po odpowied¡lin dzialaniu. Ogranicza nas tu ustan¡a o zamór¡ieniach publicznych

mówi Burmi strz . Bezroboc i e jest poua2rq sprawq skotrtatowa I h¡rmistrz -

-Je2eli chodzi o budynek I'RelaxunZarzqd nie podjel ieszcze decyzji i nie nryÉli

tego sprzedaraórale wydzierinvió, ra cele rekreacyjno-sportowe.

Dotychczas zglosito siq duóch oferentów"

-Flarko¡¡i Gradowi odpowiada,2e nie wygtaszal Zadnych opinii odno6nie wniosku do

pFRCNJ poprzedniego Z.arz4du.Pratda jest taka ,2e Burmistrz byt osobi6cie

z kierownikiem lJolskirn u dy:ektora PIROü,I p.DobrowolskÍego ,który zapyLal,

dlaczego 7-arzEd nie odwolal siq od decyzji-

-Radnej U.Piaseckiej -Burmistrz 4adza síq z r.rnioskiem radnej .ltula2a jednak'2e

mczr;6 zorgarrizowaó sesjq wy¿azdc+rq dopiero po pól roku czasu-Teraz jest to

jeszcze stanowczo za wcze6nie.

Radnej J.Szreniruie ryja6nienia r¡dzbla radca pratny nastqpujqco: grnin'a organizq-

przetargraby rybraé rrajwygcdniejszego,najkorzystnie;szego oferenta'byvaráe

jest takie zarrówienie,2e tacgq go wykonaó tylko fircry specjalistycane'Nie mo2na

stosowaó tu 2adnych ograniczei,Ze ofere¡':t r¡ie no2e wygraó przetatg¡ ze

vzgtqdu na miejsce zanieszrania.

Przewodni cq6 Rady ddaje infornracjq do interpelacji p.Grada odnoÉnie wniosku

do PFR0tl.Przewodniczqca Rady tak'2e skladata wniosek do PFRCI'l o echokardiogram

i wniosex o dofinnasor,¡anie rozbudory btoku operacyjnego-Odpisano jej'2e

w PFROT{ nie ma wniobk'fu odno$nie wy¿ei wymÍenionych spraw- Gipisano mi równie2

móvi Przevodniczqca RadyrZe nie ma wniosku nia budowq basenu przy Szkole

Podstawowe¡ nr 4,a taki byt skladany.Przeuodnícz4ca' Rady uwaia,Ze wnioski te

zagingly v PFRON.

-Radnej J.szreniawie odnoSnie budowy parkingu przy ul. Glowackiego

wyja6nienia udziela kiror¡nik tfolski-dokumentacja jest zakoñczona'Obecnie

jeste3ny n;a etapie uzyskiwania warurüó-- zabudowy i wystryimy o r*ydanie decyzji '

-Burmistrz r:dziel,a glosu M.Koés¡idrosi Kierownikor¡i tlydzialu O6uiaty'Kultury

i Sportu,dla wyjaÉnienia lul.Gradowi spravy powiadarniania rodziców o etapowej

likwidacji Szkoly eoOstlwolej nr 1.

Kiereoynik M.Ko6rnid}flqfi&rfsA"iejszych uyjaénieí'r udzieli dyrektor Szkoly

Pcdstawoyej nr 1 A.Brzeziñski i zvraca sig o udzielenie glosu dyrektorowi.
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Przewodnicz4ca Rady udziela stosu Dyrektorowi Szkoly Podstawowej nr 1rkt6r'y

wyja6niarco nastqpr-r,je:sprawa siqga stycznia ub.roku. Yóvczas pa.n Grad poinformowai

nas o docelowej likr*.idac-ii Szkoty Podstawowej nr l.Pout1rzyl to kiedy odprcwadzaliém'

dzieci uyje2dzajqc$ta "zielonq szkolq't ,mówiqc trwasza szkola idzie do liicwidacji.

l{ m-cu urqju kiedy trzeba bylo daó inforeracje,Bdzie bqdq gimnazia teí padto

powiedzenie,Ze m.in.w Szkole Podstar¡owej nr 1 " lI dokuuentacji rc szkole jest

odnotowane,2e rúzice byli informowani o zamiarze likwidacji szkoly.Infornacje

byly przekaz¡rwane n;a bie2qco.tfychovawcy przel<azyuali uszystkie infcrnacje waikie

dla szkoly.Byf tylko dyleraat jak to technicznie bgdzie rozriryarrc.Decy4ia zostala

usarücjonovana .Szczególnie w¡nrotalo to niepokój w6ród rodziców klas mtodszych.

Do niedar*rp byly tylko grosptgtfrfáB mlodszych ,wyglgdato to raczei na obah'y

rodziców.Kiedy szkcla pocijqia juZ wszystkie decyzie odno6nie f'unxcjonor"ania szkoly

podstavcuej i gimriazirm zaczqly siq gtosy protestu ze strony rodziców'

Odczytal Radzie pi.smo jakie przel<azat" rodzicom.Zvrícil sig do p-t4arka Grada

mówiqc,Zs dysrutowal tak2e z jego 2on4 na temat liknidacji klas I-III w rndchodzE-

cym roku szkoln5rrn,wiqc pana rodzirn byla tak2e powiadomiona kontynuowal

dyrektor szkoly.DyreKtor Szkoiy Podstarsorsej nr 1 móvil o zebrari¡ odbytym w polowie

kv¡ietnia z rodzicami ,na któryrn poinforrowal o reorganizacii szkoly.lolówif iak

bqdzie uyglqdala nauka w podstawór¡ce i ;ak to @zie w ginrnazjum-Zorganizowalem

mówil dyrektor spotkanie z rodzicami w szkole ,na które zaprosilem dyrektora

Szkoly Podstar¡owei nr 2 F.Grochowskiego.Zebranie poí*iqcone bylo przeigciu

dzieci z klas I-III przez Szkotq Podstawovq nr 2.Na spotaknie to nie prtyszd.L

dyrektor Grochor+ski.pyrektor Brzeziñski jest zdania ,2e takie spotkanie powinno

byó przeprowadzone przlz dyrekcjq Szkoly Podstawouej nr 2.Dyrektor Brzeziñski

infornuje,Ze v szkole,której jesc szefem klasy I sq 2O -osobove,klasy II liczq

W n,1T ,18 dzieci.Zada¡iem drektora jest te klasy po}:qcry'c lub porozdzielaó.To

spowodowalo niezadowolenie rodzicór*.O tej sytuacji povi,adomil pana Burmistrza

i pana l,lairsalona.

B¡rmistrz H.FÍichalkiewicz potwierdza slosa dyrektora Szkoty Podstauor.rej nr 1.

r*r tej sprawie byla u mnie delegacja rodzicóv,dlatego doprowaCzinry do spottrania

dyrektoróv dla rozwi ryarúa problemu-

h.¡rmistrz H.Michalkiewicz zn4jqc calq sytuacjq reforrry provadzonej u Szkole

podstauovej nr 1 dziwi siq panu Gradoni,2e zgtasza tego rodzaju interpelacjq.

Radny R.Pacanovski zwraca siq pod adresem zastqPcY Burmistrza ld-lJoZniaka

o przekazanie mu pisernnej odpowiedzi na interpelacjq 4loszonq rra jednej

z scze6niejszych sesji odno6nie sprawy ulicy Koruarskiego.

Radny R.Pacanouski podaje do uiadosro6ci radn5mrZe jako rrauczyciel rn potrqcane

z poboróv
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Radny Pacanowski apelu.je do Radyraby nie sprzedawaó mienia gminnego,m.in.

obiektu I'ReIaxr'.

Iüastqpnie zhrraca siq z zapytaniem do h"¡rmistrza H.l{ichatkiewicza kto fin;ansor¡al

jego wyjazd Do Brukseli i Njemiec w celu promor¡ania gniny.

Kierorrrnik liydziatu Gospodarki Komur¡,a1nej i l.lieszkaniowej B.Blaszkiewicz

odpoviada odnoSnie o6wietlenia Panu Gradowi.Podaje,Ze w budZecie hbjewody nie

zostaly zabezpieczone Érodki na ten cel.Wniosek zostal skieroirany do liojewody

z kuotq 4A tys.zl.

I4arek Grad odpowiada,2e udzielone odpowiedzi nie satysfakcjonrfjE go.lfyjaÉnia,2e

v¡niosek zostal zlohonyrgnina nie odwotyr*ala sig,bo byta powód? í v zr'iq,Jr.:,: z tym,

konta byly zablokowane.Srtalem rnówi p.Grad,dlaczego nie zostala wykonana

uchr¿ala z dnia 16 lutego 199r. o za¡niarze etapowej likwídacji Szkoly

Focjstawouej nr l.Odpowiedá dyrektora szkcly mnie nie zadawala móri p.Grad"

Powtarza,2e pan Fastrrszko powie<izial ,2e gnina nie zlo2yla n'niosku.

Kierownik fuiruiego Zespotu Obstugi Szk6L i Przedszkoli J.Robak odczytal pismo

zauiadarnia;qce u imieniu 7.arz4du l{ie¡skiego o etapotrej likwidacji Szkoty

Po<jstauovej nr '1"

K.Grabowski-RoP zabral glos rra terat bezrcbocia.l4a zastrzeáenia do ryjazdu

Burnistrza H.l4ichalkie,*¡icza za grar.i.cg.ü*'a2á,2e proroocje gniny zaczyraé nele2y

w naszJm lcraju, a nie zagranicq.

&rrmi.strz H.t{ichalkiewicz odporiada,2e uy¡azñ do Brukseli finansowa} Sejmik

Saunrzqdor+y tiojer,rództua Swiqtokrzyskíego i wcjewó<iztwo.tJ kosztach wyjaz.du

pariycypouala grnirra.lüatomiast do Niemiec pojeclnlem ¡6¡,si Burrnistrz jako riybraniec

- 2ó Burmistrzów z kraju .Wyiazd ten finansowala" t{Spólnota-"

Ra<ir,y Cz.Blicharski zabiera glos odr¡o6nie swojego r¡niosku o zorganizowanie sesji

w sprawie bezrobocia. Raciny jest zdaniar2e takq sesjq nale2y zorganizowaó

z udzialem wtadz poviatu.

Ad.15. Przewodnicz4cy Rady T.Szwach infornuje ,2e od peunego

czasu na ciqgle zarzuty ,2e zaníefbuje obor.riez¡{i odno6nie radnych dzier?;awiqcych

mienie konnnalne.Problern ten niepokoi wielu radnych.Odczytaka pismo z Biura

Studiów i Ekspertyzrktóre po<iqje sankcje nie zrz*zenia siq mandatu przez

radnego dzier2auiqcego nienie koumr¡alne.Przewodnicz4cy Radylroponje,aby o.soby,

których sprara dotyc4¡ w ciqgu 14 dni vyrazíly pisemnq zgode na ujawnienie

danych.Zwraca siq do tych radnych,2e je2eli nie zloiq pisernnej zgcdy zwróci siq

do Komisji Rewizyjnej o opiniq w tej sprawie,aby raz rE z:iytsze sprah¡Q za'latvi6,.

Podaje,2e wówczas Rada przeprowadzi glosowanie tajne na ka2dq osobq z osobna.

lowa2.a,Ze tu nie na nic do ukrycia.Informuje,Ze nszystkie uchnaty dotychczas

pcdjqte przez Radq raino,2e glosot¡ali radnÍ dzier?aycy nienia konrunalnego SQ

wa2ne.
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Radny B.Bolwiñski r¡óvi,2e ztoLyt juz wykladniq prarrrr4 w przedmiotowej sprawie

do Przewodniczqcego Rady Hiejskiej.Nie Zyczy sobie,aby radni provadzili dyskusje

na temat jego dzialalno6ci.Radny nórrir2e pror*adzi dzialalnoéó gospodarcT4

i traci du2o czasu na pracq w Radzie.

Sq radni,ktflrry pobierajq diety i jednocze6nie pobory v svoich zaktadach pracy.

Radny Bolr¡iñski zapowiada,2e osobiÉcie dopilnr-r.ie,aby tak nie bylo.

Ad.16. Ze wzglgdu rra wyczerpanie porzqdku dziennego Przewodniczqcy Rady

l,liejskiej o gúz.1jn zar¡yka obrady.

iáxa

Przer¡odnic4cy

Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

Teresa Szwach

Proto\ótor*ata:

@4^-
Barbara UJowak U


